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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Federika Mohorović Čekada (IDS-ISU/PIP-HSU) je 
na 2. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine 
postavila vijećničko pitanje: 
 
„U tijeku je, barem kako izgleda, završno čišćenje odnosno uklanjanje stvari iz Velikog kupatila 

od strane zaposlenika 1.MAJ-a. S obzirom na činjenicu da smo se u protekle, gotovo tri godine 

prilično potrudili oko razvijanja samog koncepta s nadležnim Regionalnim koordinatorom, ali i 

realizacije glavnog projekta rekonstrukcije Velikog kupatila u prostor HUB-a kreativne i kulturne 

industrije, nadam se da ćete nastaviti ovaj projekt vrijedan milijune eura. Molim odgovor na 

pitanje koja je trenutna faza projekta i koji su idući koraci.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Robert Mohorović, pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo i EU projekte: 
„Definitivno, radi se o projektu koji možda u javnosti prolazi malo ispod radara ali se na njemu 
stvarno radi duži niz godina, od nekih pripremnih faza pa sada do neke zrele faze. Stvarno 
mogu sa zadovoljstvom reći da nastavljamo s tim projektom u tim nekim gabaritima i u tim 
postavkama koje smo si zadali. Što se tiče nekih radova i čišćenja, to će možda kolegica Anita 
nakon mene me nadopuniti. Što se tiče mog dijela, natječaj je raspisan. Natječaj koji se zove 
Razvoj poduzetničke infrastrukture na području Labinštine i on je otvoren do 16. lipnja iduće 
godine. Naš je plan da mi taj projekt završimo i kandidiramo do kraja ove godine. Sad znamo 
točno koju dokumentaciju trebamo dostaviti. Sva dokumentacija je u izradi i glavni projekt je u 
nekoj zreloj fazi. Cost benefit analiza je izrađena i trenutno izrađujemo još jedan dokument koji 
se zahtjeva putem natječaja a to je izrada programa inkubacija s katalogom usluga i poslovnog 
plana. Mislim da što se toga tiče sve ide nekim svojim planom. Imamo neke sastanke s 
konzervatorima oko usuglašavanja nekih zahvata u prostoru što se tiču audio-vizualnog studija 
i nekih njegovih gabarita. Sutra imamo koordinaciju sa Županijom i županijskom agencijom 
Aurorom za područje cijele Labinštine.“  
 
Anita Blagonić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje 
akata za gradnju dodatno je navela: 
„Što se tiče Velikog kupatila, radi se čišćenje. U fazi smo razrade glavnog projekta u uskoj 
suradnji s konzervatorskim odjelom u Puli. Pokazala se potreba za dodatnim konzervatorsko-
restauratorskim istražnim radovima. Kako bi se oni mogli izvesti potrebno je sav glomazni 
otpad koji je ostao u kupatilu iznijeti van i iz tog razloga su sada tamo baje.“ 
 
 S poštovanjem, 

               PROČELNICA 
 Loreta Blašković, v.r. 


